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                            ZÁPIS č. 02/2023 

ze zasedání Výkonného výboru ČSS, z. s. 
dne 17. 4. 2023 

 
Přítomni:  I. Hermel (prezident ČSS, z.s., předseda KS Praha), P. Bittner (viceprezident ČSS, 

z.s., předseda STK), K. Frantalová (člen Prezidia ČSS, z.s.), P. Černoch (člen Prezidia 
ČSS, z.s.), J. Fidler (člen Prezidia ČSS, z.s.), J. Priščák (člen Prezidia ČSS, z.s.), 
J. Videcký (předseda STČ KS), D. Hulíková (zástupce STČ KS) – výměna v polovině 
jednání, P. Šlechta (předseda ÚST KS), P. Tarant (předseda KV KS), J. Kubík 
(zástupce PA KS), P. Hrbek (předseda LB KS), A. Vaštík (předseda ZL KS),  
R. Gronský (předseda OL KS), K. Tomeček (zástupce MS KS), J. Zetek online 
(předseda MS KS), M. Matějka (zástupce KS Vysočina), J. Havel (předseda KS 
Plzeň), K. Borůvka (zástupce JMKS), J. Frýda (předseda HK KS), M. Suntych online 
(předseda KR), P. Světlík (zástupce KR), B. Putna (předseda SMK), M. Havlík 
(předseda KŘR) 

Omluveni: M. Tenk (člen Prezidia ČSS, z.s.), P. Voldán (předseda JČ KS), P. Hrdlička (předseda 
KBS) 

Hlas poradní: J. Zámyslická (tajemnice ČSS, z.s.), R. Vrtišková (předsedkyně RK), L. Veverková 
(manažer kulových disciplín)  

         Hosté:             Z. Král (účetní ČSS, z.s.), M. Lidinský 
 

 
1. Zahájení, schválení programu 
Jednání Výkonného výboru ČSS, z.s. (dále jen VV) bylo zahájeno v 10 hod. panem Bittnerem za přítomnosti 
22 členů VV s hlasem rozhodujícím, VV je usnášeníschopný.  
- Pan Bittner navrhl změnu v programu dnešního jednání z důvodu časových možností hostů: 
 
1)     Zahájení, schválení programu; 
2)     Kontrola zápisu VV a P ČSS, z.s.;  
3)     Informace - střelnice Soběšice; 
4)     Informace z Prezidia ČSS, z.s.; 
5)     Informace z úseku st. reprezentace; 
6)     Informace z komisí VV; 
7)     Provozní informace ohledně stavu financí a dotací; 
8)     Různé. 
 
Hlasování o změně programu: 
Pro: 22, proti: 0, zdrželi se: 0.  
 
2. Kontrola zápisu VV 
- Trvá potřeba obsadit uvolněnou pozici sportovního ředitele a zřídit pozici ekonoma ČSS, z.s. 
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3.  Informace - střelnice Soběšice 
- Pan Lidinský informoval o průběhu činností a jednání týkajících se střelnice v Soběšicích od ukončení 
provozu na začátku letošního roku do dnešního dne. Střelnice je znovu v provozu od 13. 3. 2023. Byl 
instalován evidenční systém, který umožňuje online náhled na aktuální provoz všech střelišť, aktuální 
přehled terčové zásoby, přehled o předplacených terčích nahraných na jednotlivých kartách. Svaz bude mít 
možnost jasného dělení účetní terčové evidence mezi reprezentanty a tzv. hobby střelce. V současné době 
je terčová zásoba dostatečná díky velmi vstřícnému kroku ze strany CZDSA /Česká střelecká asociace 
hendikepovaných/. Tato asociace zakoupila na vlastní náklady 214.tis terčů /GP + Flash/ v ceně 625.515,- 
Kč a uhradila dopravu z Francie – 38.720,- Kč. Pan Lidinský také zajistil skladovací prostory za velmi 
přátelských podmínek. V okamžiku připsání dotačních prostředků na účet ČSS, z.s. budou tyto závazky 
vyrovnány. /CZDSA poskytuje ČSS, z.s. ve své podstatě bezúročnou půjčku./ 
Provoz areálu bude zčásti financován pomocí dotačních prostředků Magistrátu města Brna. Dotace již byla 
schválena, nyní se čeká na vysvětlení posledních nejasností.  
Střelnice Soběšice bude účetně zpracovávána externí firmou. Proběhla koordinační schůzka za účasti pana 
Hermela, Bittnera, Lidinského, Krále a jako zástupce externí účetní firmy 22Hlav pana Doležela. Zde bylo 
dohodnuto, že areál Střelnice Soběšice bude jako samostatné finanční středisko ČSS, z.s., které bude 
externě spravovat firma 22Hlav. Detaily jsou uvedeny v zápisu z této schůzky, na požádání je možný 
náhled. 
- Pan Borůvka žádá o opravu zápisu Prezidia z 26. 1. a 31. 1. kde je uvedeno, že jednání na střelnici 
v Soběšicích zúčastnil i zástupce JMKS. Podle pana Borůvku tomu tak není.  
Pan Lidinský reagoval, že skutečně nešlo o jednání, ale o zjišťování početního stavu terčů nahraných na 
kartách největších odběratelů – jako svědci tohoto sčítání byli přítomni pan Lidinský, Hrdlička, Dámek, 
Vágner, Sychra, Ploc, Zaoral. 
Pan Borůvka řekl, že oficiální zástupce JMKS je pouze pan Janota a pan JUDr. Hobza. V současné chvíli i pan 
Borůvka. Na tomto jednání doložil pověření k zastupování od JMKS pro svoji osobu. 
 
4.  Informace z Prezidia ČSS, z.s. 
- Pan Bittner informoval o dosavadní práci Prezidia a o proběhlých jednáních. 
 
7. Provozní informace ohledně stavu financí a dotací 
- VV neobdržel kompletní přehled stavu finančních prostředků ČSS, z.s. VV tuto skutečnost považuje za 
alarmující - není možné vést jednání a dávat doplňující dotazy. VV požaduje pravidelné měsíční přehledy 
finančních prostředků, požaduje změnu tabulek pro větší přehlednost. 
- Pan Ivan Hermel informoval o výši přidělené dotace od NSA, zatím není jasné, kdy budou prostředky 
připsány na účet ČSS, z.s. tak, aby jimi svaz mohl disponovat. ČSS, z.s. nemá jiné zdroje financování. 
- Pan Bittner informoval o podané výpovědi z pracovního poměru účetního ČSS, z.s. pana Krále a mzdové 
účetní paní Krškové. 
 
5. Informace z úseku st. reprezentace; 
- Pan Havlík a paní Veverková informovali o proběhlých a připravovaných soutěžích jednotlivých sekcích 
Broky - Kule. 
- Pan Hermel poděkoval zástupcům resortů za pomoc při financování účasti reprezentantů na soutěžích 
v době čekání na finance od NSA. Paní Frantalová a pan Černoch konstatovali, že výše prostředků, kterými 
saturují RSC MV a MO činnost reprezentace, je enormní. Finanční prostředky přidělené na činnost těchto 
center, jsou také omezené. Vzhledem k tomu, že finanční prostředky svazu jsou na začátku roku vždy 
omezené a svaz nemá vlastní finanční rezervu, tato situace se bude každý rok opakovat. A oba dva žádají o 
nastavení součinnost při následné pomoci ze strany ČSS, z.s. například v oblasti materiálního vybavení A 
reprezentantů zařazených v těchto centrech. 
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- Pan Havlík požádal o opětovné kvartální plánování činnosti reprezentace. Jen tak se předejde chaotickým 
situacím při plánovaní čerpání finančních prostředků v rámci zajištění reprezentačních akcí. 

 
6. Informace z komisí VV 
-  Pan Světlík za KR požádal o zveřejnění výzvy pro zájemce o účast na kurzech rozhodčích, především pro 
brokové disciplíny. 
Pan Světlík informoval, že na stránkách ISSF byla vyvěšena schválená pravidla pro finále, která měla být 
platná do OH 2024. Tato pravidla ale již byla opět stažena.  
Na stránkách ČSS, z.s. budou vyvěšena pravidla pro finále na KZR 2023.  
- Pan Putna za SMK informoval o práci na kurzech trenérů především skupiny C.  
- Paní Hulíková (při jednání vystřídala pana Videckého) vznesla dotaz ohledně přidělení trenérské B licence. 
Povinou část od FTVS mají současní studenti splněnou, odevzdali společnou seminární práci. Pan Hermel 
odpověděl, že za svaz bude tato kolektivní práce stačit a že licence z tohoto konkrétního kurzu budou 
uznány. Další kurzy trenéra B se budou konat až po zajištění kvalifikovaných lektorů, komisařů a jasně 
nastavených metodických pravidel. 
- Pan Bittner za STK navrhl zvýšení startovného na KRZ a KSZ 2023 a nové prováděcí pokyny těchto soutěží.  
Hlasování o schválení prováděcích pokynů a startovného na KZR KSZ 2023: 
Pro: 21, proti: 0, zdrželi se: 1 (pan Frýda).  
- Pan Borůvka požádal STK o vydání pokynů pro účast střelců v kategorii žáci na M ČR ze vzduchových 
zbraní. 
- Paní Vrtišková za RK informovala o proběhlých jednáních a účasti zástupců komise na jednáních ohledně 
střelnice v Soběšicích. 
- Pan Putna uvedl, že podle stávajících platných stanov je i nadále vedoucím KŘR pan Martin Havlík. Pan 
Havlík reagoval, že je ochotný prozatímně dále pracovat ve funkci předsedy KŘR do vyřešení situace 
s personálním obsazením funkce. 
 
8. Různé 
- Pan Hermel informoval o spolupráci s IT firmou na stavbě webových stránek ČSS, z.s. 
- Pan Lidinský informoval o nových webových stránkách brokové střelnice Soběšice: www.brokybrno.cz 

Pozor na záměnu se stránkami JKMS, které již ohledně tohoto areálu nejsou aktuální. 
- Pan Hermel informoval, že právní kancelář pracuje na nových Stanovách ČSS, z.s. V diskuzi zaznělo, že 
jsme již v časovém skluzu a bude složité vše stihnout do Sjezdu v plánovaném termínu. 
- Pan Bittner dal návrh na projednání bodu „Chybně uhrazené platby za ubytování na ME Tallin 2023.“ 
Konstatoval a specifikoval rozsah škody, který ČSS, z.s. vznikl v důsledku chybného vyhodnocení emailové 
komunikace manažerky kulových disciplín. Konstatoval, že v současné finanční situaci svazu bude svaz 
požadovat kompenzaci. (Paní Veverková byla kontaktována podvodným emailem, který vystupoval jako 
oficiální pořadatelský email. ČSS, z.s. v něm byl upomínán k uhrazení platby za ubytování v hotelu. Po 
proběhlé komunikaci byla část ubytování uhrazena, ale platba proběhla na falešný účet.) 
Byla zřízena škodní komise na prověření skutečností ve složení: paní Vrtišková (předsedkyně), p. Priščák a 
p. Hrbek. 
- Pan Černoch informoval o potížích se znovuotevřením brokové střelnice v Plzni. Střelnice je úplně 
uzavřena a není možné na ní provozovat střelbu. Nově je podmínkou, že provozovatelem bude ČSS, z.s. - je 
tedy nutné najít člověka, který se o provoz celé střelnice bude starat stejným způsobem, jako pan Lidinský 
v Brně Soběšicích. Pan Černoch také informovali o stavu jednání mezi AHNM a vedením ASS z hlediska 
provozu celé střelnice v Plzni – Lobzích. 
- Pan Hermel informoval, že pozemky, na kterých stojí střelnice ČSS, z.s. v Praze Sedlci, změnily majitele a je 
zde plánována výstavba. Přesné záměry současného vlastníka zatím nejsou jasné. Budou probíhat další 
jednání, VV bude informován. 
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- Paní Hulíková upozornila na některé body v přehledu finančních prostředků ČSS, z.s., které považuje za 
nejasné, sporné a navrhuje jejich prověření. 
- RSCM Ostrava podalo žádost o zapůjčení 20 ks elektronických stavů SIUS – majetek ČSS, z.s. Terče jsou v 
současné době nevyužívané.  
Hlasování:  
Pro: 18, proti: 0, zdrželi se: (pan Borůvka, Gronský, Zetek již opustili jednání, pan Hermel) 
Informace o vyhlášení ankety Střelec roku 2022 
- Pan Priščák informoval o proběhlé akci. Vyhlášení se konalo 4. 4. 2023 v salonku hotelu Extol Inn za účasti 
vyhlášených sportovců, střelců, kteří získali QP na OH 2024, úspěšných střelců z ME a pozvaných novinářů.  
- Jiří Lipták obdržel darem brokovnici, se kterou úspěšně reprezentuje ČSS, z.s. 
 
 
Usnesení zasedání VV – 02/2023: 
06/2023 - VV ČSS, z.s. bere na vědomí zprávy z Prezidia, jednotlivých komisí, úseku reprezentace; 
07/2023 - VV ČSS, z.s. bere na vědomí informace o stavu věcí na střelnici v Soběšicích; 
08/2023 - VV ČSS, z.s. nesouhlasí s předloženým přehledem o stavu financí ČSS, z.s. VV žádá o pravidelné 
a přehledné podklady ke kontrole stavu finančních prostředků ČSS, z.s.; 
09/2023 - VV ČSS, z.s. bere na vědomí potřebu obsadit pozice sportovního ředitele a účetního, případně 
ekonoma ČSS, z.s.; 
10/2023 - VV ČSS, z.s. schvaluje zvýšení startovného na KZR a KSZ 2023; 
11/2023 - VV ČSS, z.s. schvaluje umístění 20 elektronických terčů do RSCM Ostrava; 
12/2023 – VV ČSS, z.s. stanovuje škodní komisi ve složení paní Vrtišková, pan Priščák a pan Hrbek 
k prověření chybně uhrazené platby za ubytování na ME Tallin 2023. 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 17. 4. 2023                                                                                     Ivan Hermel 

  prezident ČSS, z.s. 


